
Til Forvaltningen 
 
Vi har modtaget udmeldingen om at forvaltningen ikke kan dække de sidste 100 timer i vores tildelte 
timeantal for den kommende sæson. Holdene er allerede sat op, og der er fuldt booket op på holdene. 
Deltagerne har tilmeldt sig med forventning om den pris, som de har fået oplyst. Vi mener ikke det er 
rimeligt at sætte prisen markant op for at allerede tilmeldte deltagere.  
Da det på ingen måde er os i GOK, der har lavet fejl, er det ikke rimeligt, at vi bliver nødt til at aflyse hold. 
Vores undervisere er ansat for den kommende sæson.  
Der er utrolig mange mennesker, der har stor gavn af varmtvandstræningen, der for mange af vores 
deltagere er den eneste træningsform, de kan holde til og får utrolig meget ud af. Det nedsætter høj grad 
deres smerteniveau og højner deres funktionsniveau. Det vil få sundhedsmæssige konsekvenser, hvis ikke 
disse hold har mulighed for at fortsætte.  
 
Med ønsket om en givtig dialog.  
 
På bestyrelsens vegne 
 
Anette Sørensen 
daglig leder GOK Auning 
 


